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Året er dsværre ikke startet, som vi kunne håbe på. 
Massiv regn, kraftig blæst, løsrevne træstammer og højvande har forår-
saget store skader på broerne.
Frivillige og hyret maskiner har gjort en meget stor indsats for at rede, 
hvad reddes kunne. Bestyrelsen forsøger at få et overblik over skaderne, 
hvad der kan/skal gøres. Det som kan genbruges vil blive prioriteret an-
vendt til badebroen bl.a. i samarbejde med Modulbro [broleverandør]. 
Bådebroens fremtidige anvendelse og funktion skal tages op til vurder-
ing. Vi er i  dialog med Hedensted kommune om mulig omplacering af 
bådebroen  for en ændret og mere sikker placering. Om, hvordan og evt. 
hvornår ved vi endnu ikke noget om.
Vi undgår dog ikke, at revurdere foreningens budget for indeværende år 
i forhold til den samlede økonomi. 
Der vil blive indkaldt til ekstra ordinær generalforsamling i tidligt forår.
Når bestyrelsen snart har holdt møde hører I nærmere både her på Ny-
hedsbrevene og i en foreningsmail med en mere deltaljeret beskrivelse
af situationen samt bestyrelsens forslag til nødvendig og fremtidig ind-
sats.

Der er brug for en endda stor 
“redningskrans”  både økono-
misk og som frivillige indsat-
ser for at vi igen får flotte og 
dejlige broer ved vores strand.
Vi håber på stor opbakning.
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